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Δεν πρόκειται να μπουν διόδια στον κόμβο
Βαρυμπόμπης, σχολίασε ο υπουργός Υποδομών
και Μεταφορών
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Σε διαδικτυακή συζήτηση για τα μεγάλα έργα υποδομής στη βόρεια Αθήνα, που
διοργάνωσε ο βουλευτής Βορείου Τομέα Αθηνών της Νέας Δημοκρατίας, κ. Δημήτρης
Καιρίδης, μίλησε χθες ο υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, Κώστας Καραμανλής.

Ο κ. Καραμανλής ρωτήθηκε για τα διόδια στον κόμβο της Βαρυμπόμπης επί της
εθνικής οδού, θέμα το οποίο, όπως επισήμανε, γνωρίζει και κατανοεί την ανησυχία
των κατοίκων.

«Σε αυτή τη φάση που μιλάμε δεν πρόκειται να μπουν διόδια», διαβεβαίωσε. Ωστόσο,
σημείωσε ότι η σύμβαση παραχώρησης είναι πολύ σαφής και αναφέρει ότι θα πρέπει
να μπουν και εκεί διόδια.

Καθώς όμως, όπως ανέφερε, εκκρεμούν ακόμη ζητήματα περιβαλλοντικών όρων και
αδειοδότησης, το υπουργείο έχει έρθει σε διαπραγμάτευση με τον παραχωρησιούχο,
αναζητώντας λύση.


